「建築設計安全」比賽報名表格
“Design for Safety” Competition Enrollment Form

(請參賽隊伍填妥報名表格，並於「生命第一」網站提交報名申請及下載連結)
(Please complete the enrollment form and provide the relevant download URL under “Life First” website)
	機構名稱：
Name of organisation: 
	按一下或點選這裡以輸入文字。
	地盤/ 項目名稱：
Site/ Project Name: 
	按一下或點選這裡以輸入文字。
	隊伍名稱：
Team Name: 
	按一下或點選這裡以輸入文字。
	隊伍成員：
Team Member(s): 
	按一下或點選這裡以輸入文字。
	聯絡電話：
Contact Phone Number: 
	按一下或點選這裡以輸入文字。
	聯絡電郵：
Contact Email:
	按一下或點選這裡以輸入文字。
	評審準則：
Assessment Criteria: 

	請提供一個簡短總結展示如何應用建築設計來提升工地安全，當中包括於建築生命週期內任何消除及減低安全風險的決定及安排。
Please provide a brief summary to demonstrate on how to use construction design to enhance site safety including identifying potential hazards and reducing health and safety risks through adequate design earlier at the conceptual and planning phases and throughout the project lifecycle.

	按一下或點選這裡以輸入文字。
	作品提交：
Submission: 

	請提交不多於10分鍾的短片來展示如何符合相關評審準則。
Please provide a video no more than 10 minutes to demonstrate how to fulfil the assessment criteria.
	☐ 已附上
☐ Attached

	請提交不多於十頁的簡報來展示如何符合相關評審準則。
Please provide a PowerPoint presentation with max. 10 slides to demonstrate how to fulfil the assessment criteria.
	☐ 已附上
☐ Attached

	備註：
Note: 
	最後入圍的隊伍可製作一個長、闊、高不少於1.5米的實體模型作品至現場，參與於2023年8月28日舉辦之「建造業安全週」展覽及頒獎環節。
The finalists can prepare a model which is not less than 150cm (length+width+height) and to attend in person at an exhibition and award ceremony to be held in the “Construction Safety Week” on 28 August 2023.



